
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 7. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 435
Kan ministeren forklare, hvorfor det var muligt at foretage konsekvensberegninger på 
gymnasie og kommuneniveau i forhold til bl.a. andelen af elever som får deres førstepri-
oritet opfyldt, og andelen der får længere transporttid til sit gymnasium under forhandlin-
gerne om elevfordeling, hvor man ikke havde fastsat de endelige kapaciteter for gymna-
sieafdelingerne, men i ministerens svar på spørgsmål nr. 357 og nr. 358 (BUU alm. del) 
nu afviser at fremlægge sådanne beregninger med henvisning til, at man ikke har fastsat 
de endelige kapaciteter på gymnasieafdelingerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Abildgaard 
(KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Abildgaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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